

Title (en)

Siphon for sinks and sanitary apparatuses in general, having fast opening and closing means and sealing.

Title (de)

Siphon für Spülen und Sanitärapparate im allgemeinen, schnell zu öffnen und zu schliessen und Dichtung.

Title (fr)

Siphon pour éviers et appareils sanitaires en général, à ouverture et fermeture rapides et étanchéité parfaite.

Publication

**EP 0121060 A1 19841010 (FR)**

Application

**EP 84101409 A 19840211**

Priority

IT 4401283 A 19830330

Abstract (en)

The siphon consists of a profiled receptacle (1), with an openable cover (4) equipped, on one side, with a hinge (5) and, on the other side, with a snap hook (8) or with another pressure-exerting quick-opening device. Given that the hinge (5) and the snap hook (8) are placed on the outside of the siphon, they are not attacked by the corrosive gases. Sealing is ensured by a single lining. <IMAGE>

Abstract (fr)

Le siphon est constitué d'un récipient (1) profilé, avec couvercle (4) ouvrable muni, d'un côté, d'une charnière (5) et de l'autre, d'un mousqueton (8) ou d'un autre dispositif d'ouverture rapide, à pression. Etant donné que la charnière (5) et le mousqueton (8) sont placés à l'extérieur du siphon, ils ne sont pas attaqués par les gaz corrosifs. L'étanchéité est assurée par une seule et unique garniture.

IPC 1-7

**E03C 1/28**

IPC 8 full level

**E03C 1/28** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E03C 1/28** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] FR 986778 A 19510806
- [A] BE 373901 A
- [Y] FR 646979 A 19281119
- [Y] FR 717648 A 19320112 - E CHARPIN ETS
- [A] FR 2378228 A1 19780818 - ASSANDRI ROBERTO [IT]
- [A] FR 826806 A 19380411 - FOND ET ATELIERS DU LAMINOIR

Cited by

FR2752453A1; IT20180002953A1; CN113638484A; FR2752434A1; WO9808018A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0121060 A1 19841010**; IT 8344012 A0 19830330

DOCDB simple family (application)

**EP 84101409 A 19840211**; IT 4401283 A 19830330